
 

 

 

ПРЕПИС ИЗ ПРОТОКОЛ №53  

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА УПРАВИТЕЛНИЯ СЪВЕТ НА МУЗИКАУТОР, 

ПРОВЕЛО СЕ НА 16.12.2013г. ОТ  10.00 ЧАСА 

 

Присъстват: Ясен Козев, Георги Костов, Красимир Куртев, Гергана Турийска, 

Анабела Анастасова, Васил Гюров, Стоян Михалев, Петър Дундаков, Живко Колев, 

Кирил Маричков,Георги Арнаудов 

 

Отсъстват: Петър Делчев, Хайгашод Агасян 

 

На заседанието без право на глас присъства: Иван Димитров – Изпълнителен 

директор. 

 

Прочетен е Дневен ред от г-н Ясен Козев:  

 

1. Доклад за сделката с Spotify 

2. Доклад за конференциите в Рим и Будапеща 

3. Вземане на окончателно решение във връзка с предложението на БАМП 

4. Разпределяне на натрупани суми за сътрудници от ХОРЕКА 

5. Утвърждаване на система за вътрешни стимули при процесуални действия на 

служители на дружеството 

6. Културен фонд – концепция; Решение за отваряне на нова сесия 

7. Устав – предложения за изменения, които да бъдат изпратени до членове на 

сдружението за широка предварителна дискусия 

8. Обсъждане на възможността за коледна надбавка за служителите на 

дружеството 

9. Доклад във връзка с писмо от ICMP, което касае последните предложения за 

изменение Вътрешните правила за разпределение, които бяха представени и 

обсъдени на Извънредното общо събрание на Музикаутор от 02.11.2013 г. 

10. Разни 

 

 

РЕШЕНИЯ 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА:  

 

УС реши предложението на БАМП за отпадане на срока от 10 г при сключването на 

договори между автори и продуценти, да бъде отхвърлено. 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА:  

 

УС взе решение да бъдат изплатени сумите, които са се натрупали, според 

миналогодишната схема. 

 

 

 

 

 



 

 

ПО ТОЧКА ПЕТА:  

 

УС прие предложението на изпълнителния директор за разпределяне на сумите от 

спечелени дела, водени от вътрешни юристи на дружеството. 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТА:  

 

УС реши да се стартира нова сесия на Културен фонд в първото тримесечие на 2014 

година. 

 

ПО ТОЧКА ДЕСЕТА:  

 

УС не се противопоставя членове на Музикаутор да се събират в офиса на дружеството, 

след като е синхронизирано с администрацията. 

 

 


